
 

 

SA.0002.4.2011        

 

Protokół nr VII/11  
z sesji Rady Gminy w Goleszowie 

odbytej w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie 

w dniu 11 maja 2011 r. 
 

 

 

Obecni: 

 

- 15 radnych według załączonej listy obecności, 

- sołtysi według załączonej listy obecności, 

- Wójt Gminy Krzysztof Glajcar, Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski, Skarbnik Gminy   

Beata Kubaczka, Zastępca Skarbnika Barbara Korzeniewska, Sekretarz Gminy       

Bogusława Podżorska,            

- pracownicy Urzędu Gminy, 

- zaproszeni goście: Komendant Komisariatu Policji w Ustroniu Janusz Baszczyński,    

            Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie Jan Kieloch,     

            Komendant Gminny Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Goleszowie   

            Arkadiusz Wapienik, 

- Radni Powiatowi: Jarosław Bodak, Jerzy Sikora, 

- Przewodnicząca Rady Gminy Hażlach Grażyna Krehut, 

- Dziennikarz Głosu Ziemi Cieszyńskiej Katarzyna Lindert- Kuligowska. 

 

Listy obecności radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią  załączniki nr 1,  2 i 3  

do nin. protokołu.  
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Ad.1. Otwarcie VII sesji, przywitanie radnych, Wójta  oraz zaproszonych gości.  

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec o godzinie 1500 otworzył sesję Rady 

Gminy, przywitał radnych, Wójta, zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu 

Gminy.  

 

Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec oświadczył, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co pozawala na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

został wcześniej dostarczony radnym, i przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie VII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy.  

5. Informacja z przebiegu zebrań wiejskich.  

6. Informacja n/t bezpieczeństwa na terenie gminy.  

7. Wystąpienia gości. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

9. Interpelacje i zapytania.  

10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

10.1. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Goleszów,  

10.2.  nadania nazwy drodze wewnętrznej we wsi Goleszów,  

10.3. zmiany uchwały Rady Nr 5/2011 z dnia 23 lutego 2011 roku, (diety sołtysów)  

10.4. zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli,  

10.5. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwie 

Cisownica,  

            10.6. zmian budżetu Gminy na 2011 rok  

10.7. zmiany uchwały Rady Gminy Nr III/15/2010 z dnia 29 grudnia 2010 roku  

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 
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13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie VI sesji Rady Gminy w Goleszowie.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, że pkt 15 porządku obrad powinien brzmieć: 

Zakończenie VII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Skarbnik Gminy Beata Kubaczka zawnioskowała o zmianę nazwy projektu uchwały 10.7 na: 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011-2021. 

Porządek obrad wraz ze zmianami został poddany pod głosowanie, w którym udział brało 15 

radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. 15 głosami „za” i przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie VII sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaproszonych gości. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy.  

5. Informacja z przebiegu zebrań wiejskich.  

6. Informacja n/t bezpieczeństwa na terenie gminy.  

7. Wystąpienia gości. 

8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

9. Interpelacje i zapytania.  

10. Podjęcie uchwał w sprawie:  

10.1. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Goleszów,  

10.2.  nadania nazwy drodze wewnętrznej we wsi Goleszów,  

10.3. zmiany uchwały Rady Nr 5/2011 z dnia 23 lutego 2011 roku, (diety sołtysów)  

10.4. zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli,  

10.5. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwie 

Cisownica,  

            10.6. zmian budżetu Gminy na 2011 rok,  

10.7. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011-2021. 

11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 
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13. Wolne wnioski. 

14. Informacje i komunikaty. 

15. Zakończenie VII sesji Rady Gminy w Goleszowie.  

 

Ad.4. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Gminy. 

Protokół z szóstej sesji Rady Gminy był wyłożony do wglądu w biurze Rady oraz 

umieszczony na stronie BIP Urzędu Gminy Goleszów. Nikt z radnych nie wniósł uwag do 

przedstawionego protokołu. Protokół nr VI/11 z dnia 30 marca 2011 r. został przyjęty 

jednogłośnie, tj. 15 głosami „za”. 

 

Ad.5. Informacja z przebiegu zebrań wiejskich. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że Komisja Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa omówiła na swoim posiedzeniu wnioski i uchwały podjęte 

na zebraniach wiejskich. Zestawienie wniosków i uchwał stanowi załącznik nr 4 do nin. 

protokółu. W zebraniach wiejskich w roku 2011 udział wzięły 893 osoby. W tym roku były to 

zebrania sprawozdawczo- wyborcze, które charakteryzują się większą frekwencją.  Zostanie 

przygotowana propozycja zmian statutu sołectw - procedura głosowania. Najważniejszym 

problemem wszystkich zebrań był stan dróg w naszej Gminie.  

Rada Gminy przyjęła informację z przebiegu zebrań wiejskich bez uwag. 

 

Ad.6. Informacja n/t bezpieczeństwa na terenie gminy. 

Radni otrzymali pisemne informacje, przygotowane przez: Komendę Powiatową Państwowej 

Straży Pożarnej w Cieszynie, Komisariat Policji w Ustroniu oraz Komendanta Gminnego 

Związku OSP w Goleszowie. Informacje te stanowią załącznik nr 5,6 i 7. 

Informacje te zostały omówione na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa w dniu 4 maja. Pisemne informacje zostały streszczone przez 

Komendanta Komisariatu Policji w Ustroniu podinsp. Janusza Baszczyńskiego, Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie mł bryg. Jana Kielocha oraz 

Komendanta Gminnego OSP Arkadiusza Wapienika.  

W trakcie dyskusji radni oraz sołtysi zadawali pytania, na które odpowiedzi udzielali  

Komendant Komisariatu Policji w Ustroniu podinsp. Janusz Baszczyński, Komendant 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Cieszynie mł bryg. Jan Kieloch oraz Komendant 

Gminnej OSP Arkadiusz Wapienik.  
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Wójt Gminy oraz Przewodniczący Rady Gminy złożyli gratulacje Komendantowi 

Gminnej OSP Arkadiuszowi Wapienikowi w związku z awansem na wyższy stopień. 

Na zakończenie tego punktu porządku obrad Wójt Gminy Krzysztof Glajcar podziękował 

wszystkim służbom za dobrą i rzetelną współpracę z samorządem. 

Rada Gminy przyjęła informację n/t bezpieczeństwa na terenie gminy. 

 

Ad.7. Wystąpienia gości. 

Radny powiatowy Jerzy Sikora przekazał następujące informacje: 

 jest już decyzja ws. remontu drogi w Puńcowie – odcinek ok. 1km, 

 na ul. Wolności w Goleszowie na wysokości dworca PKP pogłębiony zostanie rów 

i wykonany przepust, 

 na ul. Cieszyńskiej w Bażanowicach zostanie pogłębiony rów (po prawej i lewej 

stronie), 

 na ul. Ustrońskiej w Goleszowie w okolicy skrzyżowania z ul. Zieloną zostanie 

pogłębiony rów aż do przepustu, 

 jest decyzja na wykonanie sygnalizatora z sygnalizacją pulsującą w Bażanowicach 

przy Szkole Podstawowej, 

 w Cisownicy zostanie ustawiona dodatkowa tablica informująca o ograniczeniu 

wysokości, 

 radni powiatowi wystąpili do Powiatu o oprojektowanie ul. Ustrońskiej na odcinku od 

skrzyżowania do Cisownicy w stronę Ustronia Goji. Droga jest w bardzo złym stanie 

technicznym, 

 została już oddana do użytku droga przez Istebną, była ona budowana z funduszy 

transgranicznych, 

 rozpoczęto remont ul. Bielskiej w Cieszynie. 

 

W takcie dyskusji głos zabrali m.in.: 

- Radny Kazimierz Wisełka zapytał, czy na styku ul. Bielskiej i Stawowej w Cieszynie 

powstanie rondo. 

- Radny Leszek Szlauer zawnioskował, aby przy okazji tworzenia projektu drogi ustrońskiej 

wziąć również pod uwagę budowę chodnika w Bażanowicach. 
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- Radny Piotr Nowak oznajmił, że wysłał pismo do Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych 

w Cieszynie w sprawie remontu pobocza w Kisielowie przy ul. Wiejskiej. Radny nie otrzymał 

żadnej odpowiedzi w tej sprawie. 

- Radny Artur Więcław zapytał: kiedy zostaną rozpoczęte prace związane w wycięciem 

krzewów naprzeciw bloków w Cisownicy; czy firma która wykonywała drogę od skrętu na 

Leszną w stronę parafii wykona poprawki w ramach gwarancji. 

- Radna Ludwika Czyż zwróciła się z prośbą o rozpatrzenie usunięcia wiaduktu 

w Dzięgielowie, gdyż uniemożliwia on przejazd dostawczym samochodom, 

 

Odpowiedzi udzielili radny powiatowy Jerzy Sikora oraz Wójt Gminy Krzysztof Glajcar: 

- planowana jest przebudowa skrzyżowania, ale na budowę ronda jest za mało miejsca, 

- radni powiatowi rozpoznają sprawę pisma radnego Piotra Nowaka, 

- wycinka drzew i krzewów prowadzona jest na bieżąco, obecnie prace wykonywane będą 

w Dzięgielowie, natomiast w miesiącach letnich w Cisownicy, 

-  naprawa gwarancyjna drogi od skrętu na Leszną została już zgłoszona, 

- w poprzedniej kadencji został już złożony wniosek o usunięcie wiaduktu w Dzięgielowie, 

radni powiatowi ponowią wniosek o usunięcie wiaduktu lub o pogłębienie drogi. 
W tym momencie Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec ogłosił 10 minutową przerwę. Po przerwie na sesję 

powrócili wszyscy radni. 

 

Ad.8. Wnioski i opinie z prac komisji Rady Gminy oraz zapytania. 

Przewodniczący Rady Dariusz Orawiec zakomunikował, kiedy odbyły się posiedzenia 

Komisji w okresie pomiędzy sesjami. 

04.05 – Komisja Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

09.05 – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia 

10.05 – Komisja Finansów i Inwestycji 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Karol Lipowczan poinformował, że Komisja obradowała 4 maja br. Komisja 

przeanalizowała następujące zagadnienia: 

 Ocena Stanu bezpieczeństwa na terenie gminy. 

 Analiza uchwał i wniosków z zebrań wiejskich. 

 Propozycje reorganizacji Referatu Drogowego. 

Komisja po zapoznaniu się z informacjami postawiła następujące wnioski: 
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1. Komisja wnioskuje o ustalenie jednolitego porządku zebrań wiejskich, a w przypadku 

wyborów na sołtysów przygotowanie odpowiednich kart do głosowania zgodnie ze 

statutem. 

2. Komisja wnioskuje o pogrupowanie wniosków postawionych na zebraniach wiejskich 

i przekazanie ich zgodnie z kompetencjami do odpowiednich służb (tj. do Starostwa 

Powiatowego, Policji, Gminnego Referatu Drogowego. 

3. Komisja wnioskuje o przeprowadzenie reorganizacji Gminnego Referatu Drogowego: 

przygotowanie harmonogramu prac, wyznaczenie brygadzisty, wprowadzenie 

skuteczniejszego systemu kontroli. 

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekty uchwał: 

1) w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Goleszów, 

2) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej we wsi Goleszów. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia Ludwika Czyż 

poinformowała, że Komisja obradowała 9 maja br. Komisja przeanalizowała następujące 

zagadnienia: 

 Analiza działalności GOK-u i innych placówek kultury. 

 Kalendarz imprez kulturalnych. 

 Przegląd obiektów sportowych na terenie gminy – przedstawienie informacji. 

Komisja po zapoznaniu się z informacjami postawiła następujące wnioski: 

Komisja wnioskuje  

1. o przygotowanie informacji Gminnego Ośrodka Kultury w Goleszowie o wnioskach 

projektów o dofinansowanie swojej działalności opracowanych i złożonych do 

poszczególnych instytucji, z podaniem pozyskanych kwot projektów, okresu realizacji 

projektu - za okres ostatnich czterech lat. 

2.  w najbliższych planach perspektywicznych uwzględnić wykonanie następujących 

prac remontowych na obiektach sportowych 

  LKS Goleszów: 

-  bramy wjazdowej, ogrodzenia, nowego ekonomicznego ogrzewania, 

-  postawić drogowskaz : kierunek parkowania autobusu. 

   LKS Puńców : 

-  wykonanie konserwacji dachu oraz  ogrodzenia. 
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3.  uporządkować lub wyegzekwować uporządkowanie terenu boiska w Kisielowie. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję. W dyskusji nikt nie zabrał 

głosu. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Kazimierz Wisełka poinformował, że  

Komisja obradowała w dniu 10 maja i  omówiła następujące zagadnienia: 

 Wydanie opinii w sprawie złożonych wniosków na poprzednim posiedzeniu komisji.  

  Wydanie opinii na temat sposobu określania wielkości środków finansowych 

w przedkładanych projektach uchwał.  

 Opiniowanie zmian w budżecie Gminy na rok 2011. 

 Wnioski do planu pracy na II  półrocze 2011 r.  

Komisja po zapoznaniu się z informacjami postawiła następujące wnioski: 

1. Komisja wnioskuje do Wójta Gminy o: 

a.  przygotowanie propozycji w zakresie uregulowania zasady pobierania opłat 

z tytułu umieszczania banerów reklamowych na obiektach szkół w gminie 

Goleszów. 

b. przedstawienie informacji na temat kosztów miesięcznego utrzymania Referatu   

Drogowego. 

Komisja zaopiniowała również pozytywnie projekty uchwały w sprawie: 

1) zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwie Cisownica, 

2) zmian budżetu Gminy na 2011 rok, 

3) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011-2021. 

Po tej informacji przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję.  

Radny Leszek Szlauer zapytał, czy w cenie najmu za antenę znajdującą się na budynku SP 

w Goleszowie wliczona jest również cena prądu. 

Przewodniczący Komisji Kazimierz Wisełka odpowiedział, że na posiedzeniu Komisji nie 

zapytano o tę kwestię. 

 

Ad.9. Interpelacje i zapytania. 

Na sesji interpelacje złożył radny Karol Sojka: 

– ponowienie interpelacji w sprawie budowy chodnika przy drodze powiatowej Cieszyn- 

Ustroń w miejscowości Bażanowice, 

– interpelacja w sprawie remontu przepustu drogowego w ciągu ul. Spokojnej 

w Bażanowicach, 
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– interpelacja w sprawie rozbiórki budynku gospodarczego na podwórku Szkoły Podstawowej 

w Bażanowicach. 

 Interpelacje te stanowią załączniki nr 8,  9 i 10 do nin. protokołu. 

Sołtys Goleszowa Równi Grażyna Foltyn- Skutek złożyła zapytanie, dlaczego plac zabaw 

w Goleszowie Równi nie posiada regulaminu. 

Radny Krzysztof Kohut zapytał radnego Bogusław Koneckiego, czy złożył rezygnację 

z pełnienia funkcji prezesa w OSP i z jaką datą została ona złożona. 

Radny Bogusław Konecki odpowiedział, że rezygnacja została złożona w lutym br., radny 

nie pamięta dokładnej daty. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

10.1. przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

wsi Goleszów. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

Radni otrzymali również pisemne uzasadnienie do projektu uchwały, które stanowi załącznik 

nr 12 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 24/2011 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Goleszów została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu.  

 

10.2. nadania nazwy drodze wewnętrznej we wsi Goleszów. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu. 

Radni otrzymali również pisemne uzasadnienie do projektu uchwały, które stanowi załącznik 

nr 15 do nin. protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 



Protokół  nr VII/11 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 11 maja 2011 r.                                                          strona 

 

10 

Uchwała nr 25/2011 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej we wsi Goleszów została 

podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 16 do nin. protokołu.  

 

10.3. zmiany uchwały Rady Nr 5/2011 z dnia 23 lutego 2011 roku. 

Członkowie Komisji Finansów i Inwestycji szczegółowo przeanalizowali projekt uchwały 

i wprowadzili zmiany w § 1 ,które zostały przyjęte przez Komisję jednogłośnie. Treść 

projektu uchwały po zmianach przedstawia się następująco: 

§ 1 

Zmienić uchwałę Rady Gminy Nr 5/2011 z dnia 23 lutego 2011 roku w sprawie ustalenia diet 

dla sołtysów w ten sposób, że w § 1 w ust.1 w miejsce dotychczasowej treści wpisać treść 

następującą: 

§ 1 ust.1.Ustalić miesięczną dietę w  wysokości 450,- (czterysta pięćdziesiąt) złotych za 

pełnienie obowiązków sołtysa w kadencji 2011 – 2015. 

               1) Dieta stanowi rekompensatę ogólnych kosztów związanych z pełnieniem 

obowiązków sołtysa. 

               2) O każdorazowej przeszkodzie w wykonywaniu obowiązków sołtys jest 

zobowiązany pisemnie zawiadomić Wójta Gminy do 5 dnia następnego miesiąca. 

     3)  Dieta ulega zmniejszeniu proporcjonalnie do okresu nie wykonywania 

obowiązków sołtysa. 

     4) Dieta ulega zmniejszeniu o 50,-(pięćdziesiąt) złotych w przypadku nieobecności 

na sesji Rady Gminy. 

     5) Dieta wypłacana  będzie w terminie do dziesiątego dnia miesiąca następującego 

po miesiącu za który przysługuje, na wskazane przez sołtysa konto.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zmiany w projekcie uchwały. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 

„Za” przyjęciem zmian głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu zmian głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Kolejno Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały ze zmianami. 

W głosowaniu udział brało 15 radnych. 
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Uchwała nr 26/2011 w sprawie zmiany uchwały Rady Nr 5/2011 z dnia 23 lutego 2011 roku 

została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu.  

 

10.4. zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia poinformowała, że po 

dokonaniu przeglądu placówki oświatowej w Goleszowie Równi, Komisja wnioskuje do rady 

Gminy o podjęcie uchwały zlecającej Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli 

w zakresie wydatkowania środków na remont sanitariatów w filii Szkoły Podstawowej 

w Goleszowie Równi. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 27/2011 w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 18 do nin. protokołu.  

 

10.5. zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków w sołectwie 

Cisownica. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do nin. protokołu. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej Spółka 

z o.o. w Ustroniu przedłożyły wniosek o zatwierdzenie taryfy dla zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie sołectwa Cisownica na okres od dnia 01.07.2011 r. do dnia 30.06.2012 r. 

Taryfę opracowano zgodnie z przepisami ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym 

zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu ścieków (Dz. U. z 2006 r. nr 123 poz.858) 

oraz z przepisami wykonawczymi do tej ustawy. Stawkę opłat zawartą w taryfie określono na 

podstawie niezbędnych przychodów dla prowadzenia działalności w zakresie zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie sołectwa Cisownica. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 28/2011 w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzanie ścieków 

w sołectwie Cisownica została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 13 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 2 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 20 do nin. protokołu.  

 

10.6. zmian budżetu Gminy na 2011 rok 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 21 do nin. protokołu. Przewodniczący Komisji 

Kazimierz Wisełka poinformował, że nastąpiły dwa przesunięcia. Proponowane zmiany 

w uchwale budżetowej polegają na przeniesieniach w wydatkach majątkowych na kwotę 

7 500 zł z zadania pn. „Zagospodarowanie terenu pomiędzy SP Goleszów a UG Etap II” na 

zadanie pn. „Przystosowanie systemu informatycznego gminnej administracji samorządowej 

do kompleksowego świadczenia usług drogą elektroniczną” w związku z koniecznością 

zakupu dodatkowych 10 licencji na stanowiska komputerowe. Kolejne zmiany dotyczą 

zmniejszenia dochodów i wydatków majątkowych w części unijnej o kwotę 25 000 zł na 

zadaniu pn. „ Przystosowanie systemu informatycznego gminnej administracji samorządowej 

do kompleksowego świadczenia usług drogą elektroniczną” w związku z oszczędnościami 

wynikającymi z rozstrzygnięć przetargowych. Zwiększają się dochody i wydatki o kwotę 

38 095,24 zł w związku z otrzymaną dotacją celową od Wojewody Śląskiego na realizację 

programu „Bądź aktywny postaw na rozwój” w GOPS-ie. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 29/2011 w sprawie zmian budżetu Gminy na 2011 rok została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 22 do nin. protokołu.  

 

10.7. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów na lata 2011- 2021. 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Finansów i Inwestycji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 23 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie projekt uchwały. W głosowaniu udział 

brało 15 radnych. 

Uchwała nr 30/2011 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Goleszów 

na lata 2011- 2021 została podjęta. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych  

„Przeciw” podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych 

„Wstrzymało się” od głosu: 0 radnych 

Uchwała ta stanowi załącznik nr 24 do nin. protokołu.  

 

Ad.11. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

Radni otrzymali pisemne odpowiedzi na złożone interpelacje. Przewodniczący Rady 

Dariusz Orawiec zapytał radnych, czy odpowiedzi na interpelacje, którą otrzymali są 

zadowalające. Radny Paweł Górniak oznajmił, że odpowiedź na interpelację jest 

zadowalająca. Radny Karol Sojka poinformował, że w odpowiedzi powinien zostać określony 

termin wykonania sprawy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że zorientuje się w sprawie braku regulaminu 

na placu zabaw w Goleszowie Równi i przekaże odpowiedź. 

 

Ad.12. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar przekazał zebranym następujące informacje: 

 udział w uroczystościach obchodów Dnia Strażaka, nadane zostały awanse na wyższe 

stopnie,  

 udział w gminnych obchodach Dnia Strażaka w Cisownicy, oficjalne przekazanie 

samochodu pożarniczego dla jednostki OSP Cisownica. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski przekazał zebranym następujące informacje: 

14.04.2011 r. – inauguracja pierwszego sezonu Goleszowskiej Amatorskiej Ligi 

Szóstek w Piłce Nożnej. W lidze tej startuje 16 zespołów, w tym 10 z terenu Gminy 

Goleszów. Rozgrywki odbywają się w kolejne czwartki i piątki w godzinach 17.30 – 22.00 na 

kompleksie „Moje Boisko – Orlik 2012” przy ul. Sportowej w Goleszowie. Łącznie 

rozegranych zostanie 30 kolejek spotkań w systemie mecz i rewanż. Zakończenie sezonu 

planowane jest na przełom października i listopada. Organizatorem ligi jest Gmina 
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Goleszów, a mecz sędziują – w ramach swoich zakresów obowiązków - animatorzy zajęć 

sportowo-rekreacyjnych na kompleksie „Orlik”, zatrudnieni na podstawie stosownych umów-

zleceń. Umowy te finansowane są po połowie ze środków budżetu Ministerstwa Sportu  

i Turystyki oraz Gminy Goleszów.  

28.04.2011 r. – reprezentowałem Gminę Goleszów podczas obrad Walnego 

Zgromadzenia Członków Stowarzyszenia Rozwoju i Współpracy Regionalnej „Olza” 

oraz uczestniczyłem w posiedzeniu Walnego Zgromadzenia Stowarzyszenia 

Samorządowego Ziemi Cieszyńskiej.  

30.04.2011 r. – wraz z wiceprzewodniczącym Rady Gminy Goleszów Krzysztofem 

Kohutem obserwowałem tradycyjny Memoriał im. Leopolda Tajnera w Skokach 

Narciarskich Dzieci i Młodzieży, zorganizowany przez działaczy LKS „Olimpia” 

Goleszów na czele z prezesem Józefem Gawłowskim. W zawodach wzięło udział 

kilkudziesięciu młodych skoczków narciarskich z Republiki Czeskiej i Polski.  

30.04.2011 r. – również w towarzystwie wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Goleszów Krzysztofa Kohuta uczestniczyłem w finałach oraz uroczystym zakończeniu 

ósmej edycji Amatorskiej Ligi Piłki Siatkowej Sołectw Gminy Goleszów. Mistrzostwo 

naszej gminy po raz piąty zdobyła siatkarska reprezentacja Cisownicy, która w finale 

pokonała Kisielów. Organizatorami ligi z ramienia Gminy Goleszów byli Wojciech 

Hławiczka (inspektor ds. oświaty i sportu UG Goleszów) oraz Przemysław Misiarz, którym 

serdecznie dziękuję za sprawne przeprowadzenie trwających kilka miesięcy rozgrywek. 

03.05.2011 r. – wraz z Wiceprzewodniczącym Rady Gminy Goleszów 

reprezentowałem Gminę Goleszów podczas obchodów Dnia Strażaka, wzorowo 

przygotowanych i przeprowadzonych przez Ochotniczą Straż Pożarną w Puńcowie na czele 

z prezesem tej jednostki druhem doktorem Rafałem Glajcarem. Obchody te połączone 

były z nabożeństwem ekumenicznym w intencji strażaków i ich rodzin w miejscowym 

kościele rzymskokatolickim p.w. św. Jerzego. 

 

Kolejno przewodniczący Rady Dariusz Orawiec przekazał zebranym następujące 

informacje: 

 terminy posiedzeń komisji Rady Gminy są następujące: 18 maj – komisja Rozwoju 

Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 19 maj – Komisja Rewizyjna, 

30 maj – Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Ochrony Zdrowia, 31 maj – Komisja 

Finansów i Inwestycji, sesja Rady Gminy 1 czerwca. 
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 Przewodniczący Rady oraz Wiceprzewodniczący Rady będą pełnić dyżury 

w Urzędzie Gminy w dniach: poniedziałek i czwartek godz. 9.00-11.00, środa 14.00-

16.00. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Gminy wpłynęły następujące 

pisma: pismo sołtysa Goleszowie Górnego Jana Poloczka ws. chodnika, parkingu 

i dojazdu do Przedszkola; pismo Wojewody Śląskiego ws. ustawy o repatriacji; Apel 

Powiatu Sokołowskiego ws. uczczenia beatyfikacji Papieża Jana Pawła II.  

 

Ad.13. Wolne wnioski. 

Sołtys Dzięgielowa Werner Zając zapytał w imieniu mieszkańców, gdzie można nabyć 

aktualnie nowy bezpłatny numer „Panoramy Goleszowskiej”. 

Zastępca Wójta Tomasz Jaszowski odpowiedział, że sklepy zainteresowane 

rozprowadzaniem gazety, miały zgłaszać wnioski. Do tej pory taki wniosek złożył tylko jeden 

sklep. Gazeta dostępna jest również w obiektach użytkowości publicznej. 

Sołtys zapytał również, czy gmina posiada informacje na temat terminów wycinki drzew przy 

drogach powiatowych.  

Kierownik Referatu Drogowego Jerzy Sikora odpowiedział, że powołana została 

w Starostwie Powiatowym komisja, która wyznacza w poszczególnych miejscowościach 

drzewa do wycinki lub obcięcia. 

Sołtys Godziszowa Krystyna Bujok zaapelowała, aby nie posunąć się za daleko 

z reorganizacją Referatu Drogowego i aby nie został on zlikwidowany. 

Radna Ludwika Czyż ponowiła swoje zapytanie o możliwości zorganizowania zbiórki 

śmieci wielkogabarytowych. Radna dodała, że należy zwrócić się z zapytaniem w tej sprawie 

do firm, które wywożą w naszej Gminie śmieci. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar odpowiedział, że można zorganizować taką zbiórkę, ale 

odpłatnie. 

Radny Leszek Szlauer zawnioskował, aby na obrzeżach lasów umieścić kontenery na 

śmieci. Radny ponowił również wniosek, aby wyremontować schody przed wejściem 

głównym do strażnicy. 

 

Ad.14. Informacje i komunikaty. 

Sołtys Dzięgielowa Werner Zając poinformował, że 28 maja, w Wędryni odbędą się 

I Międzynarodowe Zawody o tytuł "Śląskiego Drwala 2011". 
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Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że w ostatnim czasie mówi się dużo 

o efektywności służb gminnych. Wójt zaproponował radnym, aby radni sami odbierali sobie 

w biurze Rady materiały na posiedzenia Komisji i sesję. Informacja ta wywołała ożywioną 

dyskusję, nie podjęto jednak żadnej wiążącej decyzji. 

 

Ad.15. Zakończenie VII sesji Rady Gminy w Goleszowie. 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Dariusz Orawiec 

o godz. 1850 zamknął sesję Rady Gminy słowami: „zamykam VII sesję Rady Gminy 

Goleszów”. 

 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 

Magdalena Sikora- Poloczek 

 
 


